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Plats och tid Balder, Valhall i Hultsfred 19 juni 2023 

klockan 18.30-23.10 

Beslutande Se särskild närvarolista 

Övriga deltagande Lars Rönnlund, kommunchef 
Emma Karlsson, sekreterare 
Charlotta Hägg § 71 
Kristina Råsmark § 71 

Detta protokoll har signerats digitalt 

Utses att justera Konny Bogren 
Per-Inge Pettersson 

Underskrifter Paragrafer 71-86 

Sekreterare 
Emma Karlsson 

Ordförande 
Anders Andersson §§71-78, 80-86     Lena Hasting § 79 

Justerande 
Konny Bogren Per-Inge Pettersson 
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Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ 

Sammanträdesdatum 

Datum för anslagsuppsättande 

Datum för anslagsnedtagande 

Förvaringsplats av protokollet 

Kommunfullmäktige 

2023-06-19 

2023-06-27 

2023-07-21 

Kommunkansliet 

Underskrift 
Emma Karlsson 
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Ärendelista 2023-06-19 

Paragraf Ärende Diarienummer 

Upprop 

Val av protokolljusterare, digital justering 
den 26 juni kl 14 

§ 71 Meddelanden 2023/5 

§ 72 Allmänhetens frågestund 2023/4 

§ 73 Entledigande för Magnus Hultman, M från
uppdrag som ersättare i miljö- och 
byggnadsnämnden samt val av ny ersättare 

2023/123 

§ 74 Rapport från revisionen 2023/3 

§ 75 Ekonomisk uppföljning per 2023-04-30
med helårsprognos för drift- och 
investeringsbudget 

2023/104 

§ 76 Svar på motion från Lennart Beijer, V, och
Rosie Folkesson, S, om offentliga toaletter 
vid strandpromenaden i Hultsfred 

2021/146 

§ 77 Svar på motion från Jonny Bengtsson och
Janette Persson, båda S, om fria arbetsskor 
till personal inom vård och omsorg 

2021/214 

§ 78 Svar på motion från Tomas Söreling,
Janette Persson och Tommy Rälg, samtliga 
S, om uppgradering av den kommunala 
badplatsen vid Hesjön Målilla 

2022/120 
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§ 79 Järnforsens skola och Björkens förskola 2023/111 

§ 80 Ombyggnation av särskilda boenden i
Mörlunda och Vena 

2022/219 

§ 81 Revidering av förbundsordning för Östra
Smålands Kommunalteknikförbund 

2023/88 

§ 82 Revidering av avtal och reglemente för
hjälpmedelsnämnden 

2023/103 

§ 83 Årsrapport för Kommunal
hjälpmedelssamverkan 2022 

2023/118 

§ 84 Årsredovisning 2022 för
Samordningsförbundet i Kalmar län 

2023/93 

§ 85 Omräknad taxa för brandskyddskontroll,
omräknad sotningstaxa samt omräknat 
skorstensfejarmästararvode från och med 
2023-07-01 

2023/116 

§ 86 Information angående
äldreomsorgsutbyggnaden 

2023/2 

Närvarolista 

4



Kommunfullmäktige Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum 

2023-06-19 

1 (1)

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KF § 71/2023 Diarienummer 2023/5 

Meddelanden 

1. Redovisning av anslagen för särskilda ändamål:

Till kommunfullmäktiges förfogande: 

Anslag från årets början Anslaget 2023 Återstår 

650 000:-  530 000:- 120 000:- 

Till kommunfullmäktiges förfogande för särskilda ändamål: 

Anslag från årets början Anslaget 2023 Återstår 

32 529 000:- 16 478 000:-  16 051 000:- 

2. Presentation av ny ekonomichef samt HR-chef

3. Mötesanteckningar kommunala tillgänglighetsrådet 2023-05-10

4. Mötesanteckningar kommunala pensionärsrådet 2023-05-17

5. Ny tidplan för budgetarbetet 2024
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KF § 72/2023 Diarienummer 2023/4 

Allmänhetens frågestund 
 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning ska allmänheten beredas tillfälle 
att ställa frågor vid varje sammanträde med kommunfullmäktige.  
 
Vid dagens sammanträde ställs en fråga till gruppledarna i C, M och KD om 
varför inte vallöftet hålls om att inga skolor ska stängas. 

Lars Rosander, C, Johan Svensson, M och Åke Nilsson, KD svarar på 
frågan. 

Representanter från kommunal överlämnar en namninsamling, 
”Omsorgspersonalen förtjänar arbetsskor”, till kommunstyrelsens 
ordförande Lars Rosander, C. 
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KF § 73/2023 Diarienummer 2023/123 

Entledigande för Magnus Hultman, M 
från uppdrag som ersättare i miljö- 
och byggnadsnämnden samt val av ny 
ersättare 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att entlediga Magnus Hultman, M från sitt 
uppdrag som ersättare i miljö- och byggnadsnämnden. 

Vidare beslutar kommunfullmäktige att utse Martin Tagel, M till ny 
ersättare i miljö- och byggnadsnämnden. 

Ärendebeskrivning 
Magnus Hultman, M har 2023-06-16 lämnat in ett entledigande gällande sitt 
uppdrag som ersättare i miljö- och byggnadsnämnden. 

På dagens sammanträde lämnar Moderaterna förslag på att Martin Tagel, M 
utses till ny ersättare i miljö- och byggnadsnämnden efter Magnus Hultman. 

Beslutsunderlag 
Entledigande från Magnus Hultman, M 

Skickas till 
Den entledigade 

Den valda 

Miljö- och byggnadsnämnden 
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Personalkontoret 

Kommunkansliet  
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KF § 74/2023 Diarienummer 2023/3 

Rapport från revisionen 

Beslut 
Kommunfullmäktige har tagit emot informationen. 

Ärendebeskrivning 
På dagens sammanträde informerar revisonens ordförande Torbjörn 
Karlsson bland annat om två godkända granskningar, investeringsprocessen 
i Hultsfreds kommun och arbetet mot felaktiga utbetalningar för personlig 
assistans. Revisionen har gjort studiebesök på förskolan Växthuset i 
Hultsfred. 

Skickas till 
Revisionen  
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KF § 75/2023 Diarienummer 2023/104 

Ekonomisk uppföljning per 2023-04-30 
med helårsprognos för drift- och 
investeringsbudget 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna delårsrapporten per 2023-04-30. 
Verksamheter som prognosticerar negativa avvikelser får i uppdrag att 
arbeta för att eliminera dessa och öka fokus på kostnadskontrollen. 

Ärendebeskrivning 
Ekonomikontoret har tagit fram delårsrapport med helårsprognos för 2023. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse ekonomichef 2023-05-15 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 120/2023 

Kommunstyrelsen § 68/2023 

Skickas till 
Samtliga förvaltningar 

Ekonomikontoret  

Revisionen 
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KF § 76/2023 Diarienummer 2021/146 

Svar på motion från Lennart Beijer, V, 
och Rosie Folkesson, S, om offentliga 
toaletter vid strandpromenaden i 
Hultsfred 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen, med hänvisning till att 
bedömningen görs att det inte är motiverat att investera i fler toaletter då det 
redan finns offentliga toaletter längst sträckan. 

Vidare beslutar kommunfullmäktige att skyltningen till befintliga toaletter 
ska ses över och förbättras. 

Sammanfattning 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund har i samråd med kultur- och 
fritidskontoret berett motionen och lämnar yttrande där det inte bedöms 
motiverat med fler offentliga toaletter på sträckan. 

Ärendebeskrivning 
En motion om offentliga toaletter vid strandpromenaden i Hultsfred har 
lämnats in av Lennart Beijer, V och Rosie Folkesson, S, 2021-08-25. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade § 206/2021-10-05 att remittera 
motionen till kultur- och fritidskontoret för att i samråd med Östra Smålands 
Kommunalteknik (ÖSK) ta fram ett yttrande. 
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Kultur- och fritidskontoret och ÖSK har samrått om motionen 2023-05-10 
och kontakt med motionsställaren har skett för att säkerställa motionens 
intentioner.  

I motionen lyfts att det finns ett stort behov av offentliga toaletter vid 
strandpromenaden i Hultsfred utifrån ett ökat användande av promenaden 
och de målpunkter som finns inom sträckan.  

Beredning 
Idag finns det två offentliga toaletter, om man räknar de toaletter som 
tillhandhålls av campingen för den kommunala badplatsen samt den nya 
offentliga toaletten i Köpingsparken, på en sträcka av cirka 2 km.  

Därutöver finns det toaletter för besökare på såväl Knektavallen, Folkets 
park samt Hembygdsparken som är öppna i samband med arrangemang. 
Dessa tre samt campingen ligger inom gångavstånd på max 600 meter.  

Vid kommande utökning av strandpromenaden söderut till Herrstorpet 
skulle det innebära drygt 2 km till sträcka därifrån till Köpingsparken. 

Det innebär att den dygnet-runt-öppna toaletten som är tillgänglig året runt 
ligger strategiskt placerad i mitten av strandpromenaden utöver att den fyller 
ett viktigt behov för såväl resecentrum som centrala delarna av Hultsfreds 
tätort. 

Yttrande 
Varken ÖSK eller kultur- och fritidskontoret bedömer att det är motiverat att 
investera i fler offentliga toaletter på aktuell sträcka. Skulle det visa sig att 
målpunkterna som nämns i motionen får ett ökat antal besökare i framtiden 
bör man i första hand titta på möjligheterna att hålla de toaletterna som finns 
på dessa platser öppna mer och i andra hand titta på nya låssystem som 
tillgängliggör dem även utanför öppettider för de aktuella målpunkterna.  

I sista hand bör man titta vidare på nya toaletter på sträckan. Bedömningen 
gäller även vid en framtida expansion och ökat besökstryck söderut mot 
Herrstorpet. 
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Beslutsunderlag 
Motion från Lennart Beijer, V och Rosie Folkesson, S 2021-05-10 

Kommunstyrelsen arbetsutskott §§ 206/2021, 124/2023 

Tjänsteskrivelse projektchef 2023-05-09 

Kommunstyrelsen § 74/2023 

Skickas till 
Motionsställarna  
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KF § 77/2023 Diarienummer 2021/214 

Svar på motion från Jonny Bengtsson 
och Janette Persson, båda S, om fria 
arbetsskor till personal inom vård och 
omsorg 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen, bland annat med 
hänvisning till att kommunen fortsätter jobba mot att vara en attraktiv 
arbetsgivare, där bland annat en konkurrensmässig lön och ändamålsenliga 
lokaler inom vård och omsorg är av stor prioritet.  

Reservation 
Tomas Söreling, Tomas Lockström, Silva Andersson, Mikael Lång, 
Nermina Mizimovic, Jonny Bengtsson, Lena Hasting, Konny Bogren, 
Janette Persson, Mattias Wärnsberg och Ulrika Edlund, samtliga S, Tommy 
Ejnarsson och Lennart Beijer, båda V, samt Göran Gustafsson, Birger 
Karlsson, Berit Höög, Nathalie Gustafsson och Tarmo Kulojärvi, samtliga 
SD reserverar sig mot beslutet med hänvisning till eget yrkande om bifall 
till motionen. 

Sammanfattning 
Socialnämnden har lämnat förslag om avslag på motionen från Jonny 
Bengtsson och Janette Persson, båda S, om fria arbetsskor till personal inom 
vård och omsorg. 
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Ärendebeskrivning 
Fullmäktigeledamöterna Jonny Bengtsson och Jeanette Persson, båda S, har 
lämnat in en motion som föreslår fullmäktige besluta att Hultsfreds 
kommuns personal inom vård och omsorg får arbetsskor betalda av 
arbetsgivaren. Motionen beskriver att arbete inom omsorgen många gånger 
är ett fysiskt tungt arbete som sliter på kroppen. Bra skor bidrar till att 
undvika fallolyckor och minskar risken för förslitnings- och 
belastningsskador. 

Socialförvaltningen anser att bra ergonomiska arbetsskor bekostade av 
arbetsgivaren kan bidra till att kommunen ses som en attraktiv arbetsgivare 
som värnar om sin personal. Det kan även förebygga eventuella 
förslitningsskador och felbelastning vilket i sin tur kan bidra till en bättre 
arbetsmiljö och minskat behov av rehabilitering med mera. Dock finns flera 
praktiska frågor som behöver hanteras i samband med ett eventuellt inköp 
av arbetsskor, så som hur inköpet ska gå till och om arbetsskor ska förvaras 
på arbetsplatsen. 

Socialnämnden beslutade § 7/2023 att lämna följande yttrande som svar på 
motionen: 

”För den egna hälsan är det viktigt med bra skor såväl på fritid som på 
jobbet. Det finns idag bra möjligheter att få individuellt anpassade skor och 
skoinlägg som är bra för både fötterna och hela kroppens hälsa.  

Kommunen som arbetsgivare vill bli bättre på att främja förebyggande 
hälsoåtgärder som att till exempel hänvisa till den professionella hjälp som 
finns både inom det privata och Region Kalmar län. Vidare ska kommunen 
fortsätta jobba mot att vara en attraktiv arbetsgivare, där bland annat en 
konkurrensmässig lön och ändamålsenliga lokaler inom vård och omsorg är 
av stor prioritet. Med bakgrund av detta, kombinerat med den rådande 
ekonomiska situationen, anser inte nämnden att man bör påbörja ett 
åtagande för att tillhandahålla skor inom vård och omsorg.” 

Samråd har skett med motionsställarna. 
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Yrkanden 
Jonny Bengtsson, Janette Persson och Tomas Söreling, samtliga S, Birger 
Karlsson och Göran Gustafsson, båda SD, Tommy Ejnarsson, V yrkar bifall 
till motionen. 

Lars Rosander och Per-Inge Pettersson, båda C yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag eller enligt Jonny Bengtsson, S med fleras 
yrkande om att bifalla motionen. Ordförande finner att kommunfullmäktige 
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag som innebär att motionen avslås, 
varpå Tomas Söreling, S begär votering. 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag och nej-röst för bifall till 
motionen. 

Omröstningsresultat 
Med 24 ja-röster mot 19 nej-röster finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag att avslå 
motionen. 

Beslutsunderlag 
Motion från Jonny Bengtsson och Janette Persson, båda S, om fria 
arbetsskor till personal inom vård och omsorg 

Kommunfullmäktige § 3/2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskott §§ 37/2022, 47/2023, 125/2023 

Tjänsteskrivelse verksamhetschef 2022-10-20 

Komplettering till tjänsteskrivelse 2023-01-12 

Kostnadsberäkning 2023-01-12 

Socialnämnden § 7/2023 

Kommunstyrelsen § 75/2023 
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Skickas till 
Motionsställarna 

Socialnämnden för kännedom  
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KF § 78/2023 Diarienummer 2022/120 

Svar på motion från Tomas Söreling, 
Janette Persson och Tommy Rälg, 
samtliga S, om uppgradering av den 
kommunala badplatsen vid Hesjön 
Målilla 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen är besvarad med hänvisning till 
att kultur- och fritidskontoret sett över badplatsen och vidtagit åtgärder. 

Sammanfattning 
Kultur- och fritidskontoret i samråd med Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund har lämnat yttrande på motionen om badplatsen 
vid Hesjön.  

Ärendebeskrivning 
Fullmäktigeledarmötena Tomas Söreling, Janette Persson och Tommy Rälg, 
samtliga S, har 2022-08-25 lämnat in en motion om uppgradering av den 
kommunala badplatsen vid Hesjön i Målilla. I motionen framgår det att det 
bland annat finns behov av flera parkeringsplatser och mer inbjudande 
sjöbotten vid badplatsen där det idag saknas en del sand. Även grönytorna 
och bryggorna behöver ses över. 

Kultur- och fritid har i samråd med Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) sett över behovet av eventuell 
uppgradering av badplatsen vid Hesjön Målilla och har kommit fram till att 
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viss uppgradering av badplatsen behöver göras och vissa uppgraderingar är 
redan genomförda. Bland annat är grönområdet åtgärdat och ny sand har 
fyllts på vid vissa delar av stranden. En del träd är borttagna. När det gäller 
bryggorna så besiktas de både före, under och efter säsong och är i dagsläget 
besiktigade och godkända. Bryggorna vid Hesjön håller god standard. 

Befintlig budget i respektive förvaltning har använts för de kostnader som 
uppkommit utifrån de åtgärder som genomförts. 

När det gäller utökande av parkeringsplatser så ser varken KoF eller ÖSK 
något akut behov av utökat antal parkeringsplatser. Inom området finns det 
ytor redan idag som borde möjliggöra uppemot 100 bilar parkerade 
exklusive naturcampingen. Om det skulle visa sig fullbelagt handlar det nog 
om att parkeringsplatserna inte nyttjas effektivt. Parkeringsräcken kan i så 
fall vara en enkel åtgärd för att ge en ökad effektiv parkering. 

I det stora hela så är badplatsen vid Hesjön en väldigt fin, välbesökt och 
välskött badplats. 

Kontakt har tagits med motionsställarna för att säkerställa motionens 
intentioner. 

Yrkanden 
Tomas Söreling, S yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
Motion från Tomas Söreling, Janette Persson och Tommy Rälg, samtliga S, 
2022-08-25 

Kommunfullmäktige § 98/2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskott §§ 188/2022, 126/2023 

Tjänsteskrivelse kultur- och fritidschef 2023-05-10 

Kommunstyrelsen § 76/2023 

Skickas till 
Motionsställarna 
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KF § 79/2023 Diarienummer 2023/111 

Järnforsens skola och Björkens 
förskola 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att stänga Järnforsens skola och fritidshem 
från höstterminen 2023. 

Vidare beslutar kommunfullmäktige att godkänna barn- och 
utbildningsnämndens äskande om 2,5 mkr till upprustning av tidigare 
förskolan på Samuelsgatan i Järnforsen med avsikt att flytta förskolans 
verksamhet dit.  

Slutligen beslutar kommunfullmäktige att ge barn- och utbildningsnämnden 
i uppdrag att se till så att samtliga elever inom Järnforsens 
upptagningsområde ges reella valmöjligheter mellan Målilla skola och 
Prolympia i Virserum, inklusive möjlighet till skolresor på jämlika villkor. 

Reservation 
Åke Nilsson, Anders Andersson, Folke Pleijert, Monica Bergh, Lennart 
Davidsson och Niclas Mobelius, samtliga KD reserverar sig mot beslutet om 
stängning av Järnforsens skola och fritidshem till förmån för Åke Nilssons 
yrkande. 

Jäv 
Alexander Steinvall Svensson, C deltar inte i ärendets handläggning eller 
beslut med anledning av jäv. 
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Sammanfattning 
Barn- och utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att stänga 
Järnforsens skola och fritidshem från höstterminen 2023. 

Ärendebeskrivning 
Järnforsens skola har läsåret 2022/2023 genomfört en 
organisationsförändring så att eleverna får sin utbildning på Målilla skola 
två dagar i veckan. Organisationen har diskuterats och enkäter om 
förändringen har genomförts. Möte med vårdnadshavare till elever på 
Järnforsens skola samt samhällsföreningen i Järnforsen har genomförts.  

Barn- och utbildningsnämnden gav § 28/2023 fastighetschefen i uppdrag att 
ta fram en plan för de mest akuta åtgärderna för upprustning av Järnforsens 
skola.  

Barn- och utbildningsnämnden gav barn- och utbildningschefen i uppdrag 
att till nämndens sammanträde i maj 2023 undersöka och göra en 
konsekvensanalys gällande: 

• Ett utökat upptagningsområde för Järnforsens skola. Exempel på 
områden aktuella för utökning kan vara till exempel Flaten, 
Vrånganäs, Skinnskälla, Ryd och Högeruda. 

• Att gå ut med frågan till alla föräldrar boende i Järnforsen och dess 
närhet som har sina barn i annan skola på annan ort för att undersöka 
om dessa kan tänkas välja Järnforsens skola. 

 

Fastighetschefen har tagit fram en sammanställning av de mest akuta 
åtgärderna för upprustning av Järnforsens skola.  

Barn- och utbildningschefen presenterade en undersökning på barn- och 
utbildningsnämndens sammanträde med konsekvensanalys av ett utökat 
upptagningsområde för Järnforsens skola samt svar från föräldrar boende i 
Järnforsen och dess närhet som har sina barn i annan skola.  

Undersökning och konsekvensanalys av utökat 
upptagningsområde 
Samråd med skolskjutshandläggare har genomförts för att undersöka 
möjligheten till ett utökat upptagningsområde för Järnforsens skola.  
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De områden som har undersökts är Flaten, Vrånganäs, Skinnskälla, Ryd och 
Högeruda, vilket tillhör upptagningsområde för Målilla skola idag. 
 
Nuläge utökat område: 
I dagsläget finns det en elev (årskurs 3) som bor inom detta område och går 
på Målilla skola. Skulle upptagningsområdet ändras har eleven rätt enligt 
skollagen att gå kvar på Målilla skola. 
Har eleven rätt till skolskjuts vid ändrad hänvisningsskola? 
Eleven har rätt till skolskjuts om eleven byter skola till den nya 
hänvisningsskolan vid ett beslut om ändrad hänvisningsskola.  
 
Enligt skoljurist kan eleven nyttja sin rätt att gå kvar i den tidigare 
placeringsskolan men eleven har endast rätt till skolskjuts om det kan ske 
utan ekonomiska eller organisatoriska svårigheter för kommunen. Enligt 
rättspraxis avses med ekonomisk svårighet här i princip varje merkostnad 
för kommunen. 
 
Prognos framåt vid ändrat upptagningsområde: 
Inom området Flaten, Vrånganäs, Skinnskälla, Ryd och Högeruda finns det 
två barn i förskoleålder, födda 2018 och 2019. Dessa barn skulle tillhöra 
Järnforsens skola om upptagningsområdet ändras innan de börjar 
förskoleklass. 
 
Konsekvensanalys av utökat upptagningsområde: 
Ändringen av upptagningsområde är möjlig att genomföra och det finns 
inga större konsekvenser ur ett skolskjutsperspektiv av ändrat 
upptagningsområde eftersom det är så få elever. Skolskjuts ska kunna 
ordnas med befintliga fordon och kostnaderna för skolskjuts kan öka något. 
 
Ur skolperspektivet ökar inte elevantalet på Järnforsens skola nämnvärt 
eftersom det skulle innebära en till två elever till på skolan utifrån ändrat 
upptagningsområde. 
 

Undersökning och konsekvensanalys av förfrågan att 
byta skola 
Barn- och utbildningsförvaltningen har på uppdrag av barn- och 
utbildningsnämnden gått ut med förfrågan till alla föräldrar boende i 
Järnforsen och dess närhet som har sina barn i annan skola på annan ort för 
att undersöka om dessa kan tänkas välja Järnforsens skola. 
 
Frågan har skickats ut per brev den 13 april samt ett påminnelsebrev den 26 
april till de som inte har inkommit med ett svar vid första utskicket. Efter 
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påminnelsebrevet har kommunen kontaktat de vårdnadshavare som inte har 
svaret per telefon för att kunna få svar av samtliga. Vårdnadshavare till två 
elever har kontaktats per telefon. 
 
Frågan har skickats till vårdnadshavare för 17 elever som har gjort ett aktivt 
val och valt en annan skola:  

Dessa elever går idag på: 

Målilla skola, Målilla  6 elever 

Emådalskolan, Mörlunda   4 elever 

Nya Centralskolan, Virserum 6 elever 

Kvillsfors, Vetlanda kommun 1 elev 

 
Frågan som har ställts till vårdnadshavarna är: 
”På uppdrag från barn- och utbildningsnämnden genomför vi en 
undersökning om det finns elever som önskar byta till Järnforsens skola till 
höstterminen 2023 och som bor inom upptagningsområdet för denna skola. 

Kan ni tänka er att byta skola till Järnforsens skola för ert barn till 
höstterminen 2023?” Svarsalternativen är ja eller nej. 

Svar på frågan: 

Svarsalternativ Ja:    0 vårdnadshavare 

Svarsalternativ Nej: 17 vårdnadshavare  

Obesvarade:    0 vårdnadshavare 

Konsekvensanalys: 
Undersökningen visar att de vårdnadshavare som har gjort ett aktivt val av 
skola inte har som avsikt att byta till Järnforsens skola. Konsekvensen blir 
att elevantalet inte kommer att öka på Järnforsens skola inför höstterminen 
2023 utifrån förfrågan om att byta skola. 

Elevantal Järnforsens skola 2023-05-02 

Järnforsens skola har 19 inskrivna elever i maj 2023. 

Årskurs Antal elever: 
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Förskoleklass 4 
Årskurs 1 0 
Årskurs 2 2 
Årskurs 3 3 
Årskurs 4 3 
Årskurs 5 2 
Årskurs 6 5 
Totalt: 19 elever 

 

Barnantal Björkens förskola, Järnforsen 

Förskolan Björken i Järnforsen har i dagsläget 12 inskrivna barn. Ett barn 
med födelseår 2022 står i kö för placering i augusti 2023. 

Födelseår: Antal barn: 
2017 0 barn 
2018 4 barn 
2019 1 barn 
2020 5 barn 
2021 2 barn 

 

Tidigare beslut i barn- och utbildningsnämnden: 

Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2022-08-31, § 48/2022 att ändra 
hänvisningsskola för Virserums upptagningsområde till Järnforsens skola 
från läsåret 2023/2024. Information om förändringen och en möjlighet till 
intresseanmälan skulle läggas ut på kommunens hemsida. 

Utifrån intresseanmälan har en familj boende i Virserum inkommit med 
ansökan för två barn inför höstterminen 2023. Det gäller en elev till 
förskoleklass samt en elev till årskurs 1. 

Prognosen visar att det kommer att vara 15 elever på Järnforsens skola 
höstterminen 2023. 

Årskurs Antal elever: 
Förskoleklass 1 
Årskurs 1 4 
Årskurs 2 0 
Årskurs 3 2 
Årskurs 4 3 

24



  

 

Kommunfullmäktige Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

 2023-06-19 

 

6 
(10)

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Årskurs 5 3 
Årskurs 6 2 
Totalt: 15 elever 

Yrkanden 
Magnus Hultman, M, Elisabeth Löfkvist, C, Birger Karlsson, SD, Mikael 
Lång och Mattias Wärnsberg, båda S och Tommy Ejnarsson, V yrkar bifall 
till kommunstyrelsens första del i förslaget som innebär att Järnforsens 
skola och fritidshem stängs från höstterminen 2023. 

Magnus Hultman, M, Elisabeth Löfkvist, C, Birger Karlsson, SD, Mikael 
Lång och Mattias Wärnsberg, båda S och Tommy Ejnarsson, V yrkar avslag 
på kommunstyrelsens andra del i förslaget vad gäller fortsatt utredning om 
placering av förskolan och yrkar i stället bifall till barn- och 
utbildningsnämndens ursprungliga förslag om att 2,5 mkr äskas till 
upprustning av tidigare förskolan på Samuelsgatan i Järnforsen med avsikt 
att flytta förskolans verksamhet dit. 

Per-Inge Pettersson, C yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag i sin 
helhet. 

Åke Nilsson, Anders Andersson och Monica Bergh, samtliga KD yrkar 
avslag på kommunstyrelsen första del i förslaget, med hänvisning till Åke 
Nilssons yrkande enligt följande: 

”Flera beslut har under åren tagits som missgynnat utvecklingen av 
Järnforsens skola. Ett exempel är det beslut som barn- och 
utbildningsnämnden (bun) tog avseende hänvisningsskola för 
upptagningsområdet när man ändrade från Mörlunda till Målilla. Flera saker 
skulle kunna lyftas fram där man tvärtom skulle kunnat fatta beslut som i 
stället gynnat en utveckling av skolan. Till dels måste vi erkänna att vi som 
förtroendevalda inte alltid varit tillräckligt uppmärksamma på vilka 
konsekvenserna en del beslut skulle få. Andra gånger har åtgärder gjorts 
som inte varit helt transparanta och öppna, kanske inte ens lyfts upp för 
politiska beslut. 

Jag känner till exempel inte till beslut som tagits angående skolgården på 
skolan. För ett antal år sedan genomförde engagerade föräldrar en 
upprustning av skolgården med hjälp av bland annat medel från EU. 
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Tidningsreportage beskrev vilken fin skolgård man fått i Järnforsen. Enligt 
uppgift togs senare en hel del av det som byggts upp bort. 

Nu har vi en situation där det är till synes omöjligt att driva Järnforsens 
skola vidare. Bun har genomfört en hel del undersökningar och 
konsekvensanalyser och med ett selektivt urval av slutledningar kommer 
man fram till sitt beslut att lägga ner skolan. I den undersökning som gjorts 
med frågor till barnen framställs som talande att 16 av 17 elever känner sig 
trygga på bussen till Målilla. Bra, naturligtvis. Samma undersökning visar 
att endast en av 17 elever tycker att man ska vara i Målilla fem dagar i 
veckan. På vilket sätt har man lyssnat in barnen i det fallet? Och det är så 
lite som tio av 17 elever som känner sig trygga i Målilla. 

I fråga om kostnader om BUN:s förslag blir verklighet, är det svårt att få en 
fullständig bild. Vad kostar det till exempel att riva skolan i Järnforsen? Bun 
begär extra pengar för att iordningställa den före detta förskolan för att 
bedriva förskola där. I alla andra sammanhang där våra förskolor 
diskuterats, har man verkligen understrukit vikten av en bra utemiljö. Valet 
av plats för nya förskolan Växthuset motiverades i mångt och mycket med 
den fantastiska miljön med närhet till naturen. Samma sak beträffande ny 
förskola i Vena. Platsen beskrivs som mycket lämplig på grund av just 
närheten till natur med fina omgivningar. Hur har bun tänkt här? Bortsett 
från de brister som själva fastigheten i Järnforsens skola har, måste väl ändå 
utemiljön betraktas som i det närmaste perfekt? 

Jag hade gärna sett att konsekvenser för industriorten Järnforsen av en 
nedlagd skola hade belysts mer, där inte endast bun:s överväganden varit 
styrande. I handlingar från bun nämns att Plannja lämnat någon form av 
yttrande. Det kanske inte tillför något, men det hade ändå varit på sin plats 
att också detta redovisats. 

Mot bakgrund av det jag nämnt ovan, plus flera andra överväganden, yrkar 
jag bifall till det yrkande Niclas Mobelius hade i bun, som innebar avslag på 
förslaget om rivning, samt att uppdra åt barn- och utbildningsförvaltningen 
att snarast återkomma med förslag till beslut utifrån de synpunkter och 
förslag som Järnforsens föräldraförening framför i sin skrivelse daterad 
2023-03-14, där endast 2 av 14 punkter hittills fått någon form av svar, och 
den reservation han gjorde mot majoritetsbeslutet.” 
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Åke Nilsson, KD yrkar bifall till kommunstyrelsens andra del i förslaget vad 
gäller fortsatt utredning om placering av förskolan. 

Anders Andersson, KD lämnar följande tilläggsyrkande: 

”Kommunfullmäktige beslutar att ge barn- och utbildningsnämnden i 
uppdrag att tillse så att samtliga elever inom Järnforsens upptagningsområde 
ges reella valmöjligheter mellan Målilla skola och Prolympia i Virserum, 
inklusive möjlighet till skolresor på jämlika villkor.” 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta att dela upp 
kommunstyrelsens förslag i två delar, och finner att kommunfullmäktige 
beslutar så. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens första del i förslaget om att stänga Järnforsens skola och 
fritidshem från höstterminen 2023, eller enligt Åke Nilssons, KD med fleras 
förslag om avslag på kommunstyrelsen förslag. Ordförande finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag, varpå 
Anders Andersson, KD begär votering. 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag, och nej-röst för avslag på 
kommunstyrelsens förslag. 

Omröstningsresultat 
Med 34 ja-röster mot 7 nej-röster finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutar enligt kommunstyrelsen förslag att stänga Järnforsens skola och 
fritidshem från höstterminen 2023. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsen 
andra del i förslaget, som innebär att barn- och utbildningsnämnden får i 
uppdrag att fortsatt utreda placering av förskolan, eller enligt Magnus 
Hultmans, M förslag om att bifalla barn- och utbildningsnämndens äskade 
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om 2,5 mkr till upprustning av tidigare förskolan på Samuelsgatan i 
Järnforsen med avsikt att flytta förskolans verksamhet dit. 

Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag varpå Tomas Söreling, S begär votering. 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag och nej-röst för bifall till 
Magnus Hultmans förslag. 

Omröstningsresultat 
Med 10 ja-röster mot 31 nej-röster finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutar enligt Magnus Hultmans förslag om att bifalla 
barn- och utbildningsnämndens äskande om 2,5 mkr till upprustning av 
tidigare förskolan på Samuelsgatan i Järnforsen med avsikt att flytta 
förskolans verksamhet dit. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt Anders 
Anderssons, KD tilläggsyrkandet som innebär att barn- och 
utbildningsnämnden ges i uppdrag att tillse så att samtliga elever inom 
Järnforsens upptagningsområde ges reella valmöjligheter mellan Målilla 
skola och Prolympia i Virserum, inklusive möjlighet till skolresor på 
jämlika villkor. 

Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar enligt tilläggsyrkandet. 

Beslutsunderlag 
Sammanställning av mest akuta åtgärder för upprustning av Järnforsens 
skola 2023-03-24  

Barnkonsekvensanalys 2023-05-17 

Tjänsteskrivelse barn- och utbildningschef 2023-05-08 

Barn- och utbildningsnämnden § 45/2023 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 134/2023 

Kommunstyrelsen § 77/2023 
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Skickas till 
Barn- och utbildningsnämnden 

Ekonomikontoret 
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KF § 80/2023 Diarienummer 2022/219 

Tillval vid kommande om- och 
tillbyggnad av särskilda boenden 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att rekommendera styrelsen för Hultsfreds 
Trygga Hem ekonomisk förening att arbeta vidare och ta in anbud avseende 
ombyggnation av särskilda boendet i Mörlunda, inklusive de tillägg som 
framgår av ärendebeskrivningen nedan. 

Vidare beslutas att anbud tas in avseende investering i solceller på 
byggnadens tak.  

Slutligen beslutas att anbud tas in avseende tillbyggnation samt investering i 
boendesprinkler i särskilda boendet i Vena. 

Dessutom beslutas att anbud tas in för sex trygghetslägenheter i Mörlunda. 

Före det att beslut fattas om investeringarna i Hultsfreds Trygga hem ska 
kommunfullmäktige på nytt behandla ärendet. 

Sammanfattning 
Förslag till ombyggnation av särskilda boendet på Doktorsvägen i Mörlunda 
och Skördevägen i Vena, samt eventuellt sex nya trygghetslägenheter i 
Mörlunda. 

Ärendebeskrivning 
Alla om- och tillbyggnationer som nu görs på kommunens äldreboenden 
hänger ihop med varandra och där flytt mellan de olika boendena är 
planlagda i en viss ordning. Detta för att inte få för lite särskilda boende 
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platser under de olika byggnationerna. Alla byggnationer behöver vara klara 
när kommunen har som mest antal äldre 85+. När Aspedalsgatan i Hultsfred 
är klar hösten 2024, planeras de boende på Doktorsvägen flytta till 
Aspedalsgatan. Detta för att en ombyggnation av Doktorsvägen kan starta, 
så att vi 2026 har de 163 lägenheterna på särskilt boende klara som 
äldreboendeutredningen bedömde att vi är i behov av. 

Särskilt boende Doktorsvägen i Mörlunda 
Doktorsvägen byggs om till ett modernt och ändamålsenligt särskilt boende 
med samma antal lägenheter som tidigare, 18 lägenheter. Doktorsvägen i 
Mörlunda består idag av fyra små enheter som är personalkrävande då det är 
svårt att få en överblick av verksamheten. Doktorsvägen har dålig 
planlösning för de som bor där och dålig arbetsmiljö för personalen. Här 
finns inga gemensamhetsutrymmen utan de boende är hänvisade till 
korridorer för social samvaro. Lägenheterna är små och svårmöblerade, åtta 
lägenheter är mindre än 30 m2. På Doktorsvägen i Mörlunda finns behov av 
att få till helheten i boendet och tillskapa gemensamhetsutrymmen samt 
större lägenheter.  

För att få en bättre planlösning i boendet och större lägenheter, har en 
uppdaterade ritningar och en kostnadsbedömning gjorts. Här ingår också 
samma tillval som gjordes på Vetlandavägen i Målilla och Aspedalsgatan i 
Hultsfred med handikapps inredning till badrum, tillgänglig utemiljö, 
svalare inneklimat, kylanläggning på ventilationen, soljalusier, passersystem 
på dörrar, persienner och taklyftar i lägenheterna samt boendesprinkler. 

I anslutning till boendet på Doktorsvägen finns 20 trygghetslägenheter. 
Enligt de ursprungliga planerna ska ytterligare sex trygghetslägenheter 
byggas i anslutning till de befintliga, men med beaktande av kostnadsläget 
för byggnation av denna typ av lägenheter föreslås att tills vidare avvakta 
med denna investering. 

Särskilt boende Skördevägen i Vena 
Skördevägen i Vena byggs till och boendesprinkler installeras. På 
Skördevägen är de boende idag hänvisade att äta alla sina måltider i 
restaurangen alternativt i sin lägenhet. Det finns inga gemensamhetskök per 
boendeenhet. På Skördevägen finns få rum för olika aktiviteter och social 
samvaro. Oftast träffas de boende i korridoren utanför restaurangen. 
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Skördevägen har stora och bra lägenheter, 16 enrumslägenheter och 4 
tvårumslägenheter. Här krävs boendesprinkler men inga andra åtgärder på 
lägenheterna behövs.  

På Skördevägen finns ett behov av att tillskapa två gemensamhetskök med 
tillhörande samvaroytor, där de boende kan äta sina måltider, ordna 
gemensamma aktiviteter samt för social samvaro. De två flyglarna som idag 
finns i två plan byggs samman på båda planen. Detta skulle innebära en mer 
sammanhållen planlösning med en trevligare boendemiljö och bättre 
arbetsmiljö. Dessutom behövs en tillgänglig utemiljö samma som beslutades 
om på Vetlandavägen i Målilla och Aspedalsgatan i Hultsfred. Idag finns 
krav på boendesprinkler, övriga tillval är inte aktuella på Skördevägen då 
lägenheterna här inte är i behov av någon ombyggnation. 

När gemensamhetskök tillskapas på boendet kan restaurangen användas av 
de som bor på boendet och de som bor i trygghetslägenheter i nära 
anslutning till det särskilda boendet, om de så önskar. Restaurangen blir 
även tillgänglig för övriga äldre i samhället som önskar att äta tillsammans 
med andra och kan också användas som en träffpunkt för äldre i Vena. 

Yrkanden 
Per-Inge Pettersson, C yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse kommunstyrelsens ordförande 2023-05-11 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 127/2023 

Kommunstyrelsen § 78/2023 

Skickas till 
Hultsfreds Trygga hem  
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KF § 81/2023 Diarienummer 2023/88 

Revidering av förbundsordning för 
Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna revideringen av förbundsordning 
för Östra Smålands Kommunalteknikförbund. Revideringen innebär ett 
tillägg i § 3.3 enligt följande: 

I detta ingår även den administrativa hanteringen för de nedlagda 
deponierna där det finns ett kommunalt ansvar. 

Detta gäller under förutsättning att även Högsby kommun beslutar så. 

Sammanfattning 
Ett förslag till reviderad förbundsordningen har överlämnats för beslut. 

Ärendebeskrivning 
I förbundsordningen § 3.3 Avfalls- och renhållningsverksamhet, saknas 
skrivning om vad som gäller för deponier.  

För att förtydliga detta har ett stycke text lagt till gällande den 
administrativa hanteringen av de nedlagda deponierna, där det finns ett 
kommunalt ansvar, ingår i överlåtandet. 

Förbundsordningen uppdateras med tillägg i § 3.3 enligt följande: 

I detta ingår även den administrativa hanteringen för de nedlagda 
deponierna där det finns ett kommunalt ansvar. 
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Yrkanden 
Johan Svensson, M yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse projektchef 2023-05-08 

Uppdaterat förslag till förbundsordning 

Förbundsdirektionen § 34/2023 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 129/2023 

Kommunstyrelsen § 79/2023 

Skickas till 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund 

Högsby kommun  
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KF § 82/2023 Diarienummer 2023/103 

Revidering av avtal och reglemente för 
hjälpmedelsnämnden 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna revidering av avtal, reglemente 
samt övriga bilagor tillhörande ”Avtal om gemensam nämnd för 
hjälpmedelsverksamhet/hjälpmedelsnämnd.” 

Sammanfattning 
Revidering av avtal och reglemente för hjälpmedelsnämnden har översänts 
för beslut. 

Ärendebeskrivning 
Hjälpmedelsnämnden har beslutat om en revidering av avtalet, reglementet 
samt övriga bilagor tillhörande ”Avtal om gemensam nämnd för 
hjälpmedelsverksamhet/hjälpmedelsnämnd”. Dessa reviderade handlingar 
överlämnas till alla samverkande kommuners fullmäktige för beslut och 
godkännande. Efter beslut i fullmäktige kommer avtal skickas ut för 
signering. 

Beslutsunderlag 
Avtal om gemensam nämnd för hjälpmedelsverksamhet/hjälpmedelsnämnd 

Tjänsteskrivelser och protokollsutdrag 

Bilaga 1 Verksamhetsbeskrivning för gemensam hjälpmedelsverksamhet 
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Bilaga 2 Överenskommelse om delaktighet i upphandling och 
sortimentsgruppsarbete 

Bilaga 3 Reglemente Hjälpmedelsnämnden 

Bilaga 4 verksamhets och budgetuppföljning 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 128/2023 

Kommunstyrelsen § 80/2023 

Skickas till 
Hjälpmedelsnämnden  
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KF § 83/2023 Diarienummer 2023/118 

Årsrapport för Kommunal 
hjälpmedelssamverkan 2022 

Beslut 
Kommunfullmäktige har tagit emot årsrapporten. 

Ärendebeskrivning 
Hjälpmedelsnämnden har fastställt årsrapporten för Kommunal 
hjälpmedelssamverkan 2022. Årsrapporten har översänts till samverkande 
kommuner för kännedom. 

Beslutsunderlag 
Årsrapport 2022 

Hjälpmedelsnämnden § 18/2023 
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KF § 84/2023 Diarienummer 2023/93 

Årsredovisning 2022 för 
Samordningsförbundet i Kalmar län 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att för Hultsfreds kommuns del godkänna 
årsredovisningen för 2022 samt att bevilja ansvarsfrihet för 2022. 

Jäv 
Jonny Bengtsson, S deltar inte i ärendets handläggning och beslut med 
anledning av jäv. 

Sammanfattning 
Godkännande av årsredovisning samt beviljande av ansvarsfrihet för 
samordningsförbundet överlämnas för beslut. 

Ärendebeskrivning 
Samordningsförbundet i Kalmar län har, i enlighet med Lagen om finansiell 
samordning av rehabiliteringsinsatser (FinsamL) översänt årsredovisning, 
granskning av årsredovisningen, granskning av god ekonomisk hushållning, 
rapport över basgransning samt revisionsberättelse för 2022. 

Förbundsmedlemmarna ska var för sig pröva frågan om årsredovisningen 
kan godkännas och om styrelsen ska beviljas ansvarsfrihet. 

Samordningsförbundet önskar få besked när frågan om ansvarsfrihet har 
prövats av medlemmarna. 
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Beslutsunderlag 
Årsredovisning 2022 samt underlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 108/2023 

Kommunstyrelsen § 81/2023 

Skickas till 
Samordningsförbundet i Kalmar län  
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KF § 85/2023 Diarienummer 2023/116 

Omräknad taxa för 
brandskyddskontroll, omräknad 
sotningstaxa samt omräknat 
skorstensfejarmästararvode från och 
med 2023-07-01 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta föreslagna taxor enligt sotningsindex 
att gälla från och med 2023-07-01. 

Sammanfattning 
Förslag på omräknad taxa för brandskyddskontroll, omräknad sotningstaxa 
för Hultsfreds kommun samt omräknat skorstensfejarmästararvode har tagits 
fram. 

Ärendebeskrivning 
Sveriges Kommuner- och Regioner (SKR) och 
Skorstensfejarmästarförbundet har träffat en ny överenskommelse att gälla 
från och med 2023-07-01. Föreslagen taxa (se bilaga 1 och 2) är enligt 
rekommendation från SKR, sotnings index 2023 är en ökning med 7,03% 
(se bilaga 3). Även arvodet till skorstensfejarmästaren Mats Karlsson är 
ökad med samma procentsats, från 25 230 kronor till 27 004 kronor 
exklusive mervärdesskatt för 2023. 

Kommunen ska enligt lagen om skydd mot olyckor (2003:778) fastställa 
taxor för både sotning och brandskyddskontroller. Nu gällande beslut gäller 
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till och med 2023-07-01. Kommunen tillämpar sedan 2002 sotningsindex 
enligt kommunförbundets cirkulär 2002:83. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse räddningschef 2023-06-01 

Bilaga 1: Sotningsindex 

Bilaga 2: Sotningstaxa inklusive mervärdesskatt 

Bilaga 3: Sotningstaxa exklusive mervärdesskatt 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 138/2023  

Kommunstyrelsen § 83/2023 

Skickas till 
Räddningstjänsten 

Ekonomikontoret  
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KF § 86/2023 Diarienummer 2023/2 

Information angående 
äldreomsorgsutbyggnaden 

Beslut 
Kommunfullmäktige har tagit emot informationen.  

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsens ordförande Lars Rosander, C informerar bland annat om 
att vad gäller de särskilda boendena i Mörlunda och Vena kommer ärendet 
behandlas av Trygga hem inom kort. Efter det kommer ärendet åter för 
beslut. 

Den 29-30 juni är det slutbesiktning på Aspedalsgatan i Hultsfred. 
Inflyttning kommer ske under vecka 33. 
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NÄRVARO-/RÖSTNINGSLISTA         

  
 
Fullmäktigeledamot    

 
 
Tjänstgörande ersättare 

 
 
Närvarande 

 
§77 
Ja 

 
 
Nej 

 
§79:1 
Ja 

 
 
Nej 

 
§79:2 
Ja 

 
 
Nej 

1 Lars Rosander, C  X X  X  X  

2 Tomas Söreling, S  X  X X   X 

3 Folke Pleijert, KD  X X   X X  

4 Göran Gustafsson, SD  X  X X   X 

5 Per-Inge Pettersson, C  X X  X  X  

6 Rosie Folkesson, S Tomas Lockström, S X  X X   X 

7 Johan Svensson, M  X X  - - - - 

8 Elisabeth Löfkvist, C  X X  X   X 

9 Lennart Beijer, V  X  X X   X 

10 Anders Andersson, KD  X X   X X  

11 Mikael Karlsson, C  X X  X   X 

12 Birger Karlsson, SD  X  X X   X 

13 Ulf Larsson, C  X X  X   X 

14 Silva Andersson, S  X  X X   X 

15 Ronny Olsson, C Lars Nilsson, C X X  X   X 

16 Lennart Davidsson, KD  X X   X X  

17 Mikael Lång, S  X  X X   X 

18 Peder Elg, SD Berit Höög, SD X  X  X  X 

19 Marianne Vifell Waters, M*  X X  X   X 

20 Alexander Steinvall, C  X X  - - - - 

21 Nermina Mizimovic, S  X  X X   X 

22 Lennart Eklund, C  X X  X   X 

23 Madelene Johansson, V  - - - - - - - 

24 Åke Nilsson, KD  X X   X X  

25 Nathalie Gustafsson, SD §§ 
73-86 

 X  X X   X 

26 Jonny Bengtsson, S  X  X X   X 

27 Lennart Odengrund, C  X X  X   X 

28 Ann-Charlott Andersson, C  X X  X   X 
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Fullmäktigeledamot 

 
Tjänstgörande 
ersättare 

 
Närvarande 

§77 
Ja 

 
Nej 

§79:1 
Ja 

 
Nej 

§79:2 
Ja 

 
Nej 

29 Lena Hasting, S  X  X X   X 

30 Magnus Hultman, M  X X  X   X 

31 Monica Bergh, KD  X X   X X  

32 Jens Kleta, SD  - - - - - - - 

33 Konny Bogren, S  X  X X   X 

34 Sofia Reither, C  X X  X  X  

35 Janette Persson, S  X  X X   X 

36 Antje Rohde, C* §§ 71-80  X  X X   X 

37 Tommy Ejnarsson, V  X  X X   X 

38 Tina Bågenhammar, KD Niclas Mobelius, KD X X   X X  

39 Tarmo Kulojärvi, SD  X  X X   X 

40 Fredric Svensson, C Frank Axelsson, C X X  X   X 

41 Mattias Wärnsberg, S  X  X X   X 

42 Conny Daag, M Åke Bergh, M* X X  X   X 

43 Maik Rohde, C*  X X  X   X 

44 Hans Edvinsson, C  X X  X  X  

45 Lena Persson, S Ulrika Edlund, S X  X X   X 
            43/45         24      19       34       7       10        31 
*Deltog på distans 
 
 
§ 77 motion om fria arbetsskor till personal inom vård- och omsorg – Ja-röst för bifall till 
kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen, och nej-röst för bifall till motionen. 
 
§ 79:1 Järnforsens skola och fritidshem – Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag om att stänga 
Järnforsens skola och fritidshem från höstterminen 2023, och nej-röst för avslag på kommunstyrelsens 
förslag. 

§ 79:2 Björkens förskola – Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag om fortsatt utredning av 
förskolans placering, och nej-röst för bifall till Magnus Hultmans förslag om äskande av 2,5 mkr till 
upprustning av tidigare förskolan på Samuelsgatan. 
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Kommunfullmäktige 

 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 

 
 
Revisor                                        Närvarande 
Torbjörn Karlsson X 
Staffan Leijon - 
Gerth Hansson X 
Ove Klingstedt X 
Brita Freudenthal X 

Tommy Rälg X 
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